
PROTOKÓŁ Z OBRAD IV SESJI RADY DZIELNICY RUDNIKI 

W DNIU 18 LUTEGO 2025 ROKU  

1. Sprawy regulaminowe:  

a. Otwarcie sesji – Przewodnicząca Rady Dzielnicy Rudniki Angelika Mastalarczyk 

otworzyła sesję i przywitała wszystkich radnych oraz Mieszkańców,  

b. Przyjęcie proponowanego porządku obrad, zagłosowało 9 radnych, nikt się nie 

wstrzymał i nikt nie był przeciw; 

c. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Dzielnicy Rudniki; głosowało 9 radnych, 8 osób 

za, 1 osoba się wstrzymała i nikt nie był przeciw.  

2. Podjęcie Uchwały numer IV/11/2025 z dnia 18.02.2025 roku w sprawie podziału środków 

finansowych przeznaczonych na działalność statutową Rady Dzielnicy Rudniki  

w 2025 roku; zagłosowało 9 radnych, nikt się nie wstrzymał, nikt nie był przeciwny.  

a. W toku obrad radna Teresa Niewiadomska zawnioskowała o poprawkę do treści 

uchwały, polegającą na wprowadzeniu kwoty całego budżetu; 

b. Wojciech Wal ze stowarzyszenia „Rudnikowa Inicjatywa Społeczna” podniósł, iż nie 

dostał odpowiedzi na złożony wcześniej wniosek do budżetu dzielnicy;  

c. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Rudniki wyjaśniła, że opublikowany przed sesją 

projekt budżetu stanowił odpowiedź na wniosek oraz przypomniała, że Mieszkańcy 

mieli przewidziany okres na ustosunkowanie się do przedstawionego projektu;  

d. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Dawid Król wyjaśnił również, dlaczego wniosek 

nie został uwzględniony. W toku prac pojawiły się uzasadnione wątpliwości co do 

odpowiedzialności cywilnej za ewentualne szkody, gospodarności oraz ingerencji 

w mienie Gminy Miasta Gdańska.  

3. Podjęcie Uchwały numer IV/12/2025 z dnia 18.02.2025 roku w sprawie podziękowania 

panu Bogdanowi Łagunionkowi oraz pani Mirosławie Miotk za ponad 25 lat pracy na rzecz 

Dzielnicy Rudniki; zagłosowało 9 radnych, 8 radnych za, 1 osoba się wstrzymała, nikt nie 

był przeciwny.  

4. Podjęcie Uchwały numer IV/13/2025 z dnia 18.02.2025 roku w sprawie rozbudowy 

systemu monitoringu wizyjnego na terenie Dzielnicy Rudniki; głosowało 9 radnych, nikt się 

nie wstrzymał, nikt nie był przeciwny.  

5. Komunikaty Zarządu:  



a. Komunikaty Zarządu przedstawił Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Dawid Król. 

Przedstawił nowe przepisy dotyczące budżetów dzielnic oraz nową procedurę 

przygotowania i opiniowania budżetu. W 2026 roku dzielnica będzie dysponowała 

kwotą 66 622 zł. Do 15 maja Zarząd jest zobowiązany do przedstawienia projektu 

budżetu Prezydentowi Miasta Gdańska;  

b. Zaprezentowano inwestycję deweloperską inwestora Hanza. Omówiono również 

inwestycje towarzyszące do których zobligowany jest inwestor na podstawie 

przepisów ustawy tzw. „Lex deweloper”: rewitalizacja Parku Siennickiego, remont 

dachu VI LO, budowa nowej sali gimnastycznej, dokończenie rewitalizacji Parku na 

Gdańskiego Kolejarza. Ponadto planowane jest przekazanie Gminie 2 lokali na cele 

społeczne np. Centrum Aktywności Lokalnej. 25.02.2025 roku odbędzie się otwarte 

spotkanie dla Mieszkańców w VI LO związane z planowaną inwestycją;  

c. Omówiono spotkanie z dyrekcją Szkoły Podstawowej 29 Leonardo. W trakcie 

spotkania poruszone zostały podstawowe zasady współpracy w tym organizowanie 

dni seniora. Ponadto dyrekcja zasygnalizowała, że przez remont sali gimnastycznej 

uniemożliwione jest prowadzenie zajęć ruchowych;  

d. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy wraz z Przewodniczącą Rady Dzielnicy 

przedstawili wstępny harmonogram sesji Rady Dzielnicy w 2025 roku – 15.04, 

10.06, 23.09, 18.11.  

e. Przewodnicząca Rady Dzielnicy zaproponowała posprzątanie siedziby Rady. 

Przewodniczący Zarządu Dzielnicy omówił rozpoczęty proces odświeżenia siedziby 

poprzez wymianę mebli i drobne remonty. Radni wyrazili chęć współpracy przy 

pracach porządkowych w siedzibie;  

f. Radna Anna Małecka zapytała o sterylizację kotów wolno bytujących;  

g. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy przedstawił przebieg spotkania z Panem 

prezesem firmy Transbud Piotrem Sztangierskim, który odwiedził siedzibę Rady  

w trakcie środowego dyżuru. Ponadto przekazał zaproszenie dla Mieszkańców na 

spotkanie robocze w firmie Transbud zaplanowane na 06.03.2025 roku. Po 

zakończonych obradach zostanie przekazany mailowo KIP planowanej inwestycji; 

h. Przewodniczący Zarządu przedstawił planowaną inwestycję Miasta polegającą na 

odrestaurowaniu budynku przy ulicy Elbląskiej 66D i przeznaczenie go na rzecz 

osób w kryzysie bezdomności i łaźni dla potrzebujących; 



i. Radna Karolina Żolińska przedstawiła obawy w związku z prowadzeniem 

noclegowni przez Towarzystwo Pomocy im. Św. Brata Alberta Koło Gdańskie. 

Ośrodek może popsuć wizerunek dzielnicy. Ponadto na bazie doświadczeń z innych 

placówek zauważyć można, że Towarzystwo nienależycie dba o powierzone mienie 

i otaczające je przestrzenie;  

j.  O godzinie 19:07 obrady opuściła radna Anna Małecka;  

k. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy wraz z Przewodniczącą Rady Dzielnicy omówili 

temat planowanego punktu gromadzenia odpadów na ul. Sztutowskiej oraz 

związane z nim problem składowania niebezpiecznych odpadów.  

6. Wolne wnioski:  

a. Wojciech Wal ze stowarzyszenia „Rudnikowa Inicjatywa Społeczna” zapytał się  

o możliwość współpracy między Radą Dzielnicy a stowarzyszeniem przy organizacji 

kina plenerowego oraz zajęć dla dzieci. Ponadto zwrócił się z prośbą o przekazanie 

niepotrzebnych mebli z siedziby Rady rzecz powstającego klubu sąsiedzkiego;   

b. Eugeniusz Erdmann prosił o monitorowanie remontu ulicy Elbląskiej w związku  

z zamknięciem Mostu Siennickiego;  

c. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy poinformował, że za tydzień rozpoczyna się składanie 

wniosków do Budżetu Obywatelskiego.  

7. Zamknięcie obrad – w związku z brakiem dalszych wniosków Przewodnicząca Rady 

Dzielnicy zamknęła obrady.  

 

 

 

Protokołował:                                                                                                                   Angelika Mastalarczyk  

Maksymilian Rzepka                                                              Przewodnicząca Rady Dzielnicy Rudniki  

Członek Zarządu Dzielnicy Rudniki  

 


